
Žene u STEM-u 

 

Moj interes za STEM počeo je još od malih nogu. Iako tada nisam bila upoznata 

sa ovim pojmom, znanost, tehnologija, matematika i posebno medicina me 

oduvijek zanimaju. Moja razrednica odnosno profesorica matematike poticala 

me da postanem djevojka u STEM-u. U budućnosti htjela bih se baviti 

medicinom i postati doktorica.  

Želim pomagati ljudima kojima je to potrebno, sačuvati što više života i otkriti 

lijekove koji još ne postoje za  određene bolesti, želim otkriti kako ljudima 

produžiti život bez operacija. Napretkom tehnologije mislim da su takva 

liječenja moguća i da ću i ja postati dio takvog tima.  

Znam da je za takva velika otkrića potrebno puno truda, volje, upornosti i 

odricanja, ali nadam se da ću u tome uspijeti. 

                                                                                                                   

Gita Brodar, 7. razred 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


